
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 08/2024

Aika: 29.02.2024, klo 10.15

Paikka: B119, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Matvei Telov (saapui kohdassa 6.)

Niklas Koskela

Sara Sofia Koivisto (saapui kohdassa 8.2.)

Valentin Jutila (saapui kohdassa 6.)

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
Maria “Martsu” Lappalainen

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 10.17.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Alli ja Kalle.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Lisättiin kohta “14.1.Wappusimartsun terveiset”, siirrettiin seuraavia kohtia vastaavaksi ja

muutettiin kohdan 14.2. nimeksi “Muut esille tulevat asiat” (alkuperäinen: “Ajankohtaiset

asiat”)

Hyväksyttiin esityslista muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Markus ilmoitti, että evääksi on aamupalakattaus inspiroituneena siitä, ettei hän itse

kerennyt vielä syömään.MukanaOlkkarin jämälevitteitä, joiden syöminen omalla

vastuulla, hävikkileipä, joka toivottavasti ei tällä kertaa ole homeessa, mandariineja sekä

raikastavia sinkki + E - ja multi B + C -kivennäisvesiä.



6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Martsu: Ihan hyvää kuuluu. Superkiireinen viikko ollut, ja tämä on ensimmäinen

rästihommien tekemispäivä. Kiva olla täällä. Huomennamenee oikeisiin töihin,

ensimmäistä kertaa takaisin koulunkäynninohjaajaksi moneen vuoteen. Se vähän

jännittää, mutta tulot tekevät hyvää. Tiistaina julistettiinWappu!! Ihan ei ole sopeutunut

vielä wapputukkaansa; on aika juuresta värjätty, ja vähän poltteli. Harkitseemyös

ClubX:ään VIP-lipun ostamista, vaikkei ole rahaa.

Aino: Tentitön tenttiviikko teki hyvää. Viikonloppuna ankaraa biletystä: tuparit, DG:n
vujut (sis. mm. mielenkiintoinen välimiekkailuohjelmanumero) ja omille jatkoilleMr.

Doniin, jossa tuli vastaanMK:laisia tuttuja, ja ilta vähän venähtikin vielä Niemeen. Eilen oli

varastokierros, jonka perään oli vahingossa sopinut tälle aamulle etätyöhaastattelun.

Valentin ja Matvei saapuivat kokoukseen ajassa 10.28.

Kalle: Ihan jees kuuluu. Oli kipeänä viikon putkeen, viikonloppuna vihdoin tervehtyi.

Samoissa tupareissa jaMr. Donissa viikonloppuna, mutta otti aika rauhallisesti vielä

flunssan jäljiltä. Nyt vihdoin elämä alkaa taas voittaa.

Alli:Viime viikolla oli vammaistutkimuksen kurssin vika luento, josta inspiroitui niin, että

lainasi luennoitsijan elämänkerran - kyseessä tyyppi, joka sokeutui phuksivuonna ja päätyi

perustamaan tämän jälkeen valaisinfirman. Viime yönä hyvät yöunet ensimmäistä kertaan

pitkään aikaan. Alkuviikolla sai töitä, mutta väsymys aiheutti pari hassua sosiaalista

tilannetta asian suhteen, ja tänään on vielä menossa työhaastatteluun, kun ei kehdannut

perua.

Kerttu: Ihan hyvää kuuluu. Alkuviikolla oli hämmentävällä periodin alun

etupainotteisuustasolla kouluhommien kanssa ja sinänsä hyvä niin, kun loppuviikon on nyt

tehnyt vain kiltahommia. Viikonloppuna luvassa vujut + sitsit, ja ensi viikolla sama kombo

uudestaan, eli eiköhän tämä zen-taso vielä laske.

Markus: Luuli, että viime viikko olisi ollut lomaviikko, muttei kyllä ollutkaan. Aika paljon

hommia pöydällä - pääsiäislomaa odotellessa. Budjetti yllätti eilen, ja vähän aiheuttaa

päänvaivaa.

Niklas: Taiteili alkukokouksesta TiK:lle vujulahjan koristelut. Kivaa olla T-talolla töissä, kun
saa ilmaista kahvia vaikkaOlkkarilta olisikin loppu. Viikonloppunamyös vujut ja sitsit, ja

seuraavalla viikolla Portugaliin viikonlopuksi, eli kivoja juttuja luvassa. Budjetti kyllä vähän

turhauttaa.

Valentin:Ollut himassa parhaansamukaan, turhauttaa. It is what it is.

Matvei: Eilen oli varastokierros. Muistaa hyvin kaiken yhteen epämääräiseen

jämäjuomaan asti - sen jälkeen hähmäisempää. Kotona keitti pelmenejä ja nukahti, ja

aamulla oli varsin tummia ja käryisiä pelmenejä liedellä, mutta onneksi välttyi

vaaratilanteelta. Piti jättää kokous väliin Pikkulaskiaisen takia, muttei lähtenytkään

Turkuun, ja nyt täällä.

Sara Sofia: [saapui myöhässä, ja kuulumiset jäivät käsittelemättä]



Luettiin poissaolevien kuulumiset:

Erik: Kiireitä on paljon, ihan jees menee. Menos mm. Vilpun kaa Pikkulaskiaiseen. Kiitos Allille
esimerkillisestä vujukularista!
Vilppu:Natsailee, toivottavasti Turkukeissi menee onnistuneesti. Uudet hulinat käynnissä ku
uudet kurssit lähtemäs pikkuhiljaa käyntiin. Tentti meni viimeviikol ihan hyvin!

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Kaisa Takala

Paluumatkan lentolippu Xanthin
Estiem-vaihdossa 27.3.2024
(fuksiexchange). 150,00 €

Hyväksytty

Stefano Facchini
Two wooden boards for a warning sign for
the guild’s billiard table 36,11 € Hyväksytty

Alli Kolho

Apoptoosi XX edustus 2.3. (kokonaishinta
105 euroa, edustussumma 75% 100 euroon
asti eli 75 euroa) 75,00 €

Hyväksytty

Elena Silvola Fuksihengailu 21.2.2024 29,20 € Hyväksytty

Guido Bordonaro Nintendo Switch Olkkarille + postitus 398,00 € Hyväksytty

Guido Bordonaro Nintendo Switch -pelit 43,89 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Merkillinen.fi 1000kpl Athene-merkki, 300kpl Liian
teekkari humanistiksi -merkki 808,97 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Ei uusia jäsenhakemuksia.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Laatikkoon oli saatu kaksi uutta palautetta:

- Pyyntö selkeämmästä viestinnästä eri tapahtumien

alkoholinkäyttökulttuurista, esimerkkinä annettu Fuksiwikin

alkoholiasteikko (löydettävissä:

https://fuksiwiki.tko-aly.fi/Ohjeet_tapahtuman_j%C3%A4rjest%C3%A4

miselle#Alkoholiasteikko)

- Phukseilta tullut kysely kiltavaatetilauksen aikataulusta

https://fuksiwiki.tko-aly.fi/Ohjeet_tapahtuman_j%C3%A4rjest%C3%A4miselle#Alkoholiasteikko
https://fuksiwiki.tko-aly.fi/Ohjeet_tapahtuman_j%C3%A4rjest%C3%A4miselle#Alkoholiasteikko


Keskusteltiin palautteista. Esimerkkinä annettu alkoholiasteikko todettiin

sellaisenaan hieman haastavasti Athenen toimintaan soveltuvaksi, sillä

kuvaukset eivät ole kovin kattavia, ja toisaalta tapahtumien luonne elää joka

kerta myös osallistujien käyttäytymisen ja kiinnostustenmukaan, mihin

järjestäjillä ei ole kontrollia. Lopputuloksena todettiin, ettei kaikkia tapahtumia

koskevaa linjausta asteikon käytöstä haluta ainakaan vielä tehdä, mutta

keskitytään jatkossa panostamaan etenkin phukseille selkeämpään viestintään

eri tapahtumien tyypeistä, kun heillä ei ole hiljaista tietoa aikaisempien vuosien

kokemusten perusteella.

Sara Sofia saapui kokoukseen ajassa 10.56.

Kiltavaatetilauksen aikataulua käsiteltiin tarkemmin kohdassa 8.4., mutta

Kerttu lupasi lähettää palautteeseen vastauksenmyös Phuksit <3 ISOt

-ryhmään.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia.

8.4. Päivitys kiltavaatetilauksen tilanteesta
Kerttu esitteli kiltavaatetilauksen tilanteen. Kilpailutuksia on lähetetty useaan

osoitteeseen, mutta vielä on vertailu ja lopullinen valinta tekemättä.

Keskusteltiin myös budjettiin liittyenmahdollisuudestamyydä esimerkiksi

sukkia pienellä tuotolla, ja toisaalta tämän tuottaman työmäärän

minimoimisesta.

8.5. Muut esille tulevat asiat
Markus ilmoitti, että ensi maanantaina jatketaan budjetin kasaamista klo 13.30

eteenpäin, ja tavoitteena on saada se tällöin loppuun.

Kerttu ilmoitti, että tilatut haalarimerkit ovat saapuneet, ja ne voidaan asettaa

myyntiin heti, kun hän saa uudenMobilePay-koodin tulostettua.

Siirryttiin tauolle ajassa 11.12.

Palattiin tauolta ajassa 11.19.

9. Viestintä
9.1. Ajankohtaiset asiat

Merkittiin tiedoksi, että viime vuoden vuosijuhlassa palkitut sekä

vaalikokouksessa päätetty merkkiohjesäännönmuutos ovat tulossa nettiin

piakkoin.



10. Opintoasiat
10.1. Sivuainemessut 7.3.

Keskusteltiin messujen tilanteesta. Sivuainepuhujat on rekrytty, mutta

osallistujia on ilmoittautunut vasta yksi. Päätettiin suoramarkkinoida

tapahtumaa vielä Phuksit <3 ISOt -ryhmässä.

10.2. Proffakahvit
Merkittiin tiedoksi, että ensimmäiset proffakahvit ovat tulossa juhlavuosiviikon

tiistaina 12.3. alustavasti klo 15.30-16.30. Paikalle on tulossa Vili Lehdonvirta,

sekä Satu Rekonen osaksi aikaa.

10.3. Muut esille tulevat asiat
Alli on lounastanut sekä ABItiimin että Tepsy-neuvoston kanssa, ja molemmissa

on ollut antoisia keskusteluja!

11. Yrityssuhteet
11.1. Excujen hinnoittelu

Keskusteltiin excujen hinnoittelun yhdenmukaisuudesta ja kiltalaisten

kiinnostuksen kohteista excuihin liittyen.

11.2. Yhteistyökumppaneidenmäärä ja sopimusten koot
Keskusteltiin siitä, miten killan yhteistyökumppaneidenmäärä on kasvanut ja

mihin tämämahdollisesti vaikuttaa. Todettiin tilanteen olevan lähtökohtaisesti

positiivinen, sillä semahdollistaa kiltalaisten laajoja kiinnostuksen kohteita

vastaavien yhteistyökumppaneiden kanssa yhteistyön tekemisen.

11.3. Muut esille tulevat asiat
-

12. Yhteisö
12.1. Toimarikuulumiset

Käytiin läpi toimarikuulumiset seuraavasti:

● OTMK:Nahkatiistai oli tällä viikolla ja mm. uusi vaaka ja

kahvikuppialustat sohvan karmeille ostettu

● Informaatioverkostojen kilta Athene ry:n virallinen kepittäjä:
Biljardikeppiteline on korjattu ja sen viereen tehty (todella hieno!)

puinen “vain Athenen jäsenille” -kyltti. Samanlainen on tulossa vielä itse

pöydän viereen.

● Historioitsijat:Vaihdossa ja muita hommia pöydällä, eli eivät ole tämän

roolin suhteen oikein puuhailleet

● Puutarhurit: Pari vaihtoehtoista päivämäärää on jo Toimarikalenterissa.

● Alumnisuhdevastaava:Alumnijärjestön yhteyshenkilö on saatu kiinni,

mutta tämä on vaihdossa, joten hommia edistetään enemmän vasta

syksymmällä.

● NamiMamit: Päässeet suoraan syvään päätyyn, kouluhommia

kilta-arjen ohessa tehtymyös.



● Vuosijuhla-toimikunta:Markus on vaihdossa ja sieltä parhaansa

mukaan Zoomilla mukana, Ruusulla isompi koppi Suomen päässä.

Jatkotila on vielä selvittelyssä, ja sponsorirahoja haetaan.

● Marathoonarit: Eetu loikoilee Lissabonissa, Allan kellottelee kaljaa
Italiassa.

● PikkuIE: Ei erikseen kysytty kuulumisia, mutta heti sitsien jälkeisessä

fiiliskyselyssä oli hyvä pöhinä päällä. Kofeiinin yliannostusmääristä on

puhuttu.

● Kukka:Viime viikonloppuna ollut kirjoitteluviikonloppu, hommat rullaa.

● Some-tiimi: TikTokkeja kuvailtu ja abi-somemarkkinointia tehty

● Valokuvaajat: Ei vastauksia kyselyyn, mutta tanssiaisiin ja seminaariin

on tulossa kuvaajat.

● Tietskarijengi:Hyvin alkanut vuosi, Hackathlon takana ja pilkkisitseillä
käyty

● Lukkaristo: Inka ja Anni olivat Ystävänpäivä-sitseillä lukkaroimassa;

osallistujilla vähän heikkoa keskittymistä, mutta ikuisen teekkarin

lauluun hiljentämisestä Annille hyvät palautteet!

● Kulttuuritoimikunta:Kuukausittaisia kulttuurivinkkejä kasailtu, muita

hommia ei vielä juurikaan.

● ABItiimi:Hyvinmenee; etäabipäivä on tulossa ja ilmoja tullut. Syksynkin

kuviot jo suunnitteilla.

● Tepsy-neuvosto:Hyvää lounaskeskustelua Allin kanssamm. phuksien

tapahtumamäärästä ja tepsy-edunvalvonnasta

● Opetuslapset:Muita hommia pöydällä varsin paljon, mutta hyvä draivi

päällä ja tepsynmallilukkarit edistyy

● Kirjastonhoitaja:Ollut megahektinen kiltahommakevät, kun jopa yksi

kyselyviesti tullut rooliin liittyen!!

● ISO-vastaava:HAIppinenmeno, ISO-haku ohi eli nyt kovin urakka

edessä.

● WappuILE:Hyvinmenee, homma hallussa.

● simakita: Kuuluu hyvää.

12.2. Muut esille tulevat asiat
-

13. Tapahtumat
13.1. Kaverisitsit 6.3.

Sitsit ovat tapahtumassa, mutta ei käsitelty yksityiskohtia aikataulupaineen

takia.

13.2. Väärinymmärrettyjen sitsit 27.3.
Sama tilanne kuin kaverisitsien kohdalla.

13.3. Muut esille tulevat asiat
-



14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Wappusimartsun terveiset

Wappu on julistettu!Martsu kertasi hallitukselle phuksisektorin kuulumisia,

kevään aikatauluja ja hallituksen vastuita eri tapahtumin liittyen.

14.2. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi Sara Sofian kuulumiset:

- Phuksikysely on tekeillä.

- Orientaatioviikon aikataulu on nyt lukittu yliopiston ohjelmien puolesta,

eli killan suunnittelutyö voi alkaa.

15. MKV-asiat
15.1. Ajankohtaiset asiat

Viime perjantaina oli taas sitsit, mutta Valentin ei päässyt paikalle. Ei muita

ihmeellisiä kuulumisia.

16. Muu toiminta

16.1. Sakkojen päivitys
AnnettiinMatveille kolme (3) sakkoamyöhästymisestä (mutta kiiteltiin, että

hän saapui silti rehdisti paikalle).

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Rullailevat.

17. Muut esille tulevat asiat
Kalle kertoi, että Prodekon hallitus on haastanut meidätMegazonessa. Keskusteltiin

aiheesta, ja todettiin hinnanmietityttävänmutta konseptin kiinnostavan. Sovittiin, että

palataan aiheeseen kokouksen ulkopuolella.

Sovittiin, että maaliskuun hengailu pidetään Kallella.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 7.3. kello 10.15 AYY:n keskustoimistolla. Eväsvuorossa Sara

Sofia.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 12.01.



Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Alli Kolho Kalle Keinonen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


